
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 7. maj 2024.

Sted: Herlufsholm Hallen 
Tilstede: Kim Rasmussen, Michael Priess, Morten Eriksen, Brian Jensen, Sandi Madsen, Langhorn.

1. Nyt fra formanden.

Orientering om lederpokal og om et vigtigt offentligt møde vedrørende Herlufsholm Svømmehals 
videre skæbne: hvad skal der ske med bygningen – skal den restaureres eller rives ned, og bliver det 
måske det kommende hjemsted for Kvik Næstved?

Mange spørgsmål, og nogle af dem besvares måske på et møde onsdag den 15. maj. 

Vi er repræsenteret af Kim, Sandi og Michael.

2. Nyt fra sportsligt udvalg (Brian) 

Glædeligt at Kvik var repræsenteret med tre spillere blandt de 32 bedste i Danmark i juniorrækken. 
Mark klarede sig bedst med en plads i 1/8. dels finalen. Både Nicolai og Valdemar røg ud i 16. dels 
finalen

Nicolai kvalificeret i U21-rækken, men tabte i en tæt første kamp. Samme resultat i doublen for 
Nicolai/Mark.

Efter en del administrativ turneringskaos hos Bordtennis Danmark er vi med i oprykningsspillet den 
26. maj i Odense. Desværre samme dag som semifinalen i junior ligaen – Bimme har forsøgt at løse 
den gordiske knude, men indtil nu forgæves. Desværre. Det betyder, at vi må trække os fra semi i 
junior-rækken.

3. Økonomi ved kassereren    

Kvik Næstved slutter sæsonen af med et pænt plus. 

4. Forberedelse til generalforsamling onsdag den 29. maj

Indkaldelse er udsendt via hjemmesiden

5.  Sommermødet 

Vi holder sommermøde i Kvik Næstved lørdag den 29. juni kl 12.

Dagsorden kommer senere fra Kim og Brian. 

Referat: Søren Langhorn


